

Brussels, 25 November 2024

14916/24

**Interinstitutional File:
2022/0147 (COD)**

**CONSOM 309
MI 878
COMPET 1043
EF 328
ECOFIN 1194
DIGIT 213
CODEC 1982
CYBER 291
JUR 532**

LEGISLATIVE ACTS AND OTHER INSTRUMENTS: CORRIGENDUM/RECTIFICATIF

Subject:	Directive (EU) 2023/2673 of the European Parliament and of the Council of 22 November 2023 amending Directive 2011/83/EU as regards financial services contracts concluded at a distance and repealing Directive 2002/65/EC <i>(Official Journal of the European Union L 2023/2673 of 28 November 2023)</i>
----------	--

LANGUAGE concerned: **DE**

PROCEDURE APPLICABLE (according to Council document R/2521/75):

— Procedure 2(b) (obvious error in one language version)

This text has also been transmitted to the European Parliament.

TIME LIMIT for the observations by Member States: 8 days

**OBSERVATIONS to be notified to: dql.rectificatifs@consilium.europa.eu
(DQL RECTIFICATIFS (JUR 7), Directorate Quality of Legislation, Legal Service)**

BERICHTIGUNG

der Richtlinie (EU) 2023/2673 des Europäischen Parlaments und des Rates vom 22. November 2023 zur Änderung der Richtlinie 2011/83/EU in Bezug auf im Fernabsatz geschlossene Finanzdienstleistungsverträge und zur Aufhebung der Richtlinie 2002/65/EG

(Amtsblatt der Europäischen Union L 2023/2673 vom 28. November 2023)

Der Ausdruck "Online-Benutzeroberfläche" wird in der Richtlinie durchgehend durch den Ausdruck "Online-Schnittstelle" in der entsprechenden grammatikalischen Form ersetzt.
